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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Helene Hellmark Knutsson (S)

2015/16:1176 Treårig tandhygienistutbildning

I december 2013 beslöt riksdagen att tandhygienistutbildningen bör bli treårig. 
Beslutet byggde bland annat på Universitetskanslersämbetets (UKÄ) utredning 
om för- och nackdelar med en förlängning av tandhygienistprogrammet från två 
till tre år. Fördelarna visade sig överväga. Att förlänga utbildningen beräknades 
kosta staten upp till 25 miljoner kronor per år till lärosätena och upp till 9 
miljoner kronor i ökade studiemedel. Flera av tandhygienistutbildningarna var 
redan då treåriga, så det fanns erfarenhet som skulle kunna tjäna som 
utgångspunkt för formuleringen av den förlängda utbildningen.

Det har nu gått över två år sedan riksdagsbeslutet. Min fråga till statsrådet är: 

 

När kommer statsrådet och regeringen att förverkliga riksdagsbeslutet om 
treårig tandhygienistutbildning?

………………………………………

Barbro Westerholm (L)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
2016-05-03
Besvaras senast
2016-05-11 kl. 12.00


